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Verksamhetsberättelse 
2023

ARRANGÖR 
Eds Ryttarsällskap 
Onsön Gård 110 

668 92  ED

Eds Ryttarsällskaps Team Forsdahl som tagit sej hela vägen in i 
sportkörningens ungdomslandslag. 
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Dessa siffror är från 2022, som ni ser har 
Ed totalt 1270 redovisade 
utbildningstimmar mot 328 året innan.  
 
Under 2023 genomförde Eds RS 147  
utbildningstimmar!!!  
Mycket bra jobbat.
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Värdegrund 
Gemenskap - Glädje - Kunskap 

EDS RS MOTTO 
Vi vill varandra väl 

Vi gör varandra bra

 
I VÅRA STAGAR STÅR 

Att Eds RS ska vara en förening för alla oavsett ålder eller gren inom hästsport man är 
intresserad av. Erbjuda alla såväl nybörjare som etablerade tävlingsekipage en fin anläggning 

där alla kan utöva sin fritidsaktivitet och även bli stimulerade såväl teoretiskt som praktiskt. 
Och på detta sätt främja gemenskapen och öka det personliga välbefinnandet.  

Ett av våra mål är att skapa ett livslångt intresse för hästar, ridsport och god kamratskap. 

VÅRA LEDORD SOM VI JOBBAR UTIFRÅN 
Gemenskap - Glädje - Kunskap 

Gemenskap: - Vi gör detta tillsammans  
Vi tror på att Eds RS fungerar som ett lag, där alla våra ekipage, ledare, funktionärer och 
föräldrar trivs och gör det här tillsammans. Det är en viktig del i en god idrottslig miljö, där alla 
är lika viktiga och alla alltid får vara med. Vi är bäst tillsammans. 

Glädje: - Vi gör det här för att det ska vara roligt 
Vi tror på att det viktigaste för medlemmarnas utveckling är att det är roligt och att Eds RS är 
end god idrottslig utvecklingsmiljö som stimulerar vilja och motivation pc stärker passionen för 
hästar, för ryttare, kuskar, ledare och föräldrar.  

Kunskap: - Vi vill hela tiden utveckla oss och finna en ny evidensbaserad kunskap  
Vi tror på allas förmåga att utvecklas utifrån deras egen utvecklingsnivå, både för egen del 
men även på en strategis nivå för styrelsen, tävlingssektionen, och utvecklingsarbetet på 
anläggningen. 

ATT SÄG  
HEJ  

TILL VARANDRA  
ÄR VIKTIGT
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Förtroendevalda 
2023

VALBEREDNING 
Linda Nyberg 

Josefine Svensson 
Magnus Andersson

VALBEREDNING BUS 
Anna Johansson 

Elin Strutz 
Nora Forsdahl

Styrelsens sammansättning 
Anna Johansson ordförande  Anläggning, hemsida, SISU 2023 
Susanne Kinhult  vice ordförande Tävlingssektionen  2023 
Jessica Sundén sekreterare  Equipe, TDB   2024 
Katrin Nord  kassör   Bokföring, Medlemsregister 2023 
Ulrica Wass  ledamot  Pressansvarig   2024 
Lena Johansson ledamot  Caféansvarig   2023 
Elin Strutz  ledamot  LOK, anmälningar  2023 
Camilla Elfstedt ledamot  Sponsring   2024 
Jonas Berget  ledamot      2024 

BUS - Bästa ungdomssektionen 
Lisa Forsdahl   ordförande 
Sonja Kindblom ledamot 
Amanda Forsdahl ledamot 
Julia Sandåker  ledamot 
Agnes Sinik  ledamot 
Mollie Sinik  ledamot 
Matilda Mathisen ledamot 
Ella Andersson  ledamot 

Tävlingssektionen 
Susanne Kinhult sammankallande 
Jessica Sundén equipe/TDB 
Elin Strutz  anmälningar  
Camilla Elfstedt sponsring 
Sofia Winberg  sponsring                                                                                                                         
Wilma Olsson                                                                                                                                                          
Maja Sandberg 

Hedersmedlemmar 
Kerstin Sandqvist 
Rune Johansson 
Kimmo Purontaka 
Mikael Johansson 

Styrelsen har haft 10 protokollförda möten under året.  

REVISORER 
Maria Berger 

Ylwa Holgersson 
Maria Kinhult

Medlemsantalet har sjunkit 
något från 100 till 81 personer
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BUS 
2023

BUS fick en ny ordförande för 2023 Lisa Forsdahl.  

Ett mycket bra initiativ taget av BUS var att bjuda in 
veterinär Hanna Strutz till att komma och prata om sår och 
småskador hos häst, hur man bäst tar hand om dem och ur 
man kan förebygga att de uppkommer. Tillfället när Hanna 
kom var också väldigt bra valt. Då det var i samband med 
att föreningen arrangerade Regionfinal i Sugar Cup, och 
det ligger helt i deras anda att man ska höja eventet med 
någon form av föreläsare.  

Senare på sommaren stod BUS som ansvariga för den sista 
gången av Pay n Jumperna. Inte nog med att det är en 
lång kväll där man är funktionär och ska hålla skärpan hela 
kvällen. De klämde till och hade en käpphästtävling innan 
det hala startade igång.  

Utöver detta har de haft möten, träffats och planerat olika 
saker.  

Vi ser varmt fram emot nästa år och vad som kan hittas på 
då, håll utkik framförallt alla våra yngre medlemmar.  
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Påverkansarbete 
2023

EDS RS HADE EN MOTION TILL FÖRBUNDSSTÄMMAN I MAJ. 
Förra gången handlade det om Barnkonventionen som lag och att vi ville att förbundet skulle ta in 

registerutdrag på förbundsutbildade tränare och ledare. Denna gången handlade det om 
delaktighet och hålla nere kostnaderna för föreningarna att arrangera tävlingar, och att det ska vara 

samma kriterier att bli överdomare i dressyr som i hoppning, alltså man ska inte behöva ha egna 
tävlingsmeriter för att bli överdomare i dressyr. Utan det beror mer på personlig lämplighet.  

Flera har skickat in motion i liknande ärende däribland Gotlands Ridsportförbund.  

Motioner kan skickas in av distrikt, förening eller enskild medlem till förbundsstämman som hålls 
vart annat år.  

Eds RS har en representant i Västergötlands Ridsportförbund distriktsstyrelse - Anna Johansson,  
och en representant i distriktets valberedningen - Susanne Kinhult.  

Anna Johanssons är även vice ordförande i valberedningen för RF/SISU Västra Götaland.



www.edsrs.se

Utbildning 
2023

”Våga drömma 
stort. Och se till att 
vara i en miljö som 

är utbildande.” 

Europamästaren, VM-guldvinnaren, 
OS-guldvinnare & hoppryttaren  

Peder Fredricson

 
RYTTARUTVECKLING 1 

Under 2023 har vi även haft avsuttna träffar och utgått från utbildningsmaterialet 
Ryttarutveckling 1, som genomförs på klubbnivå, Ryttarutveckling 2 genomförs på distriktsnivå 

och Ryttarutveckling 3 & 4 genomförs på förbundsnivå.  
Vi hade 5 träffar med olika teman.  

En av träffarna var Lotta Wahlborg (B-banbyggare, Hoppdomare, ordf. tävlingssektionen i 
distriktet)  hos oss och höll en kurs i banbyggnation. Vad man ska tänka på, vilka frågor man 
ska ställa i form av hindermaterial, storlek på kurvor i respektive klass med mera, en mycket 

lärorik dag.  Målet är att fortsätta med detta under 2024.  

GRÖNT KORT KURSER 
Susanne Kinhult och Anna Johansson är föreningens Grönt Kort utbildare.  

Under 2023 genomfördes två kurser där vi utbildade 13 stycken. 
  

BOHUSGÅRDEN RIDSPORT FORUM 
Vi var 2 stycken Wilma Olsson och Maja Sandberg som åkte på en utvecklings och 

inspirationshelg med RF/SISU Västra Götaland till Bohusgården för att lära sej                 
mer om det ideella ledarskapet och få fler ledare till klubben.  
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Träningar 
2023

ANN-LOUISE GUSTAFSSON 
Har träningar minst varje fredag i ridhuset 

B-tränare hoppning, C-tränare dressyr 
C-tränare fälttävlan 

ULRIKA WASS 
Före detta landslags kusk som bistår oss med 

körning och tömkörning  kunskaper 

ANNA MARGRETHE ANDERSSON 
Har träningar en gång per månad främst i dressyr 

Anna Margrethe är Fellow och var med  i den första 
omgången när utbildningsgraden infördes för ridlärare.  

 
NICLAS HAKING 

Niclas kommer till Eds RS en gång per termin 
Niclas är A-tränade 

vid sidan om drivar han en egen Pod där han har 
samtal med olika hästprofiler.  

ANNA WESSMAN-KARLSSON 
Anna är C-tränare i hoppning, unghästutbildare och 

stilhoppningsdomare. Dessutom har hon ridit EM i 
fälttävlan, fött upp många unghästar och ridit ännu fler 

på breeaders och unghästfinaler.

Eds RS  
begär in utdrag från 

belastningsregistret på våra tränare 

och våra förtroendevalda. 

Tränares utbildningsstege 

 C-tränare 
 B-tränare 
 A-tränare 
 Master  

Ridlärarnas utbildningsstege 

 Ridlärare I 
 Ridlärare II 
 Ridlärare III 
 Fellow

Eds RS egna koncept 
Hippo - häst  
STRIX - uggla  klokskap
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Tävlingsverksamheten 
2023

Eds RS har under 2023 haft 37 licensierade ryttare, 3 fler än i fjol vilket är mycket glädjande. Tillsammans 
har de genomfört 452 licensierade tävlingsstarter. Där är inga Sugar Cup eller Pay n Jumps med i den 
siffran.  
Precis som vi önskar är vi representerade i flera discipliner, dressyr, hoppning, fälttävlan, körning. 
Under 2023 arrangerade vi endast ett kval i Sugar Cup med 11 starter. Regionfinalen gick också hos oss 
med samma antalet starter. 

Sedvanliga Nationaldagsdressyren med 1* och 2* klasser för ponny och häst med totalt 74 starter. 
20-21 augusti arrangerade vi hopptävling för ponny och häst i 1* och 2* klasser och hade totalt 111 
starter. 
15-16 oktober hopptävling 1* och 2** där det var final i Gota Cupen Ponny. Under tävlingsdagen hade vi 
109 starter. Kul är att vi fått fina omdömen i överdomarrapporterna, men det finns alltid saker att 
förbättra och utveckla. 

Vi har erbjudit 2 Grönt Kort kurser under 2023 med sammanlagt __ deltagare.  

Vi har erbjudit 9 HippoSTRIX under där vi tar in bra utbildade instruktörer för både avsutten och uppsutten 
utveckling.

Licensierade ryttare 2023: 
Cecilia Johansson Moa Persson  Sofia Winberg  Ingrid Stewart
Nora Forsdahl  Maria Kinhult  Lisa Forsdahl  Louise Rosendahl  
Alexandra Jorkvist Sonja Kindblom Ida Ström  Mollie Sinik   
Agnes Sinik   Pia Axelsson  Alma Ivarsson  Lovisa Mattsson   
Lisa Glad  Alva Jensen  Maja Sandberg   Carl Johansson Purontaka   
Wilma Olsson  Alice Jonsson  Elsa Karlsson  Alice Bodin    
Alva Boltorp  Maja Sandberg Alexandra Jourkvist Elisabeth Forsdahl
Ida karlsson  Annika Blom  Ella Andersson   Camilla Elfstedt 
Pethra Axelsson Karin Karlsson  Cornelia Karlsson Emelie Strand 
Mariette Grund Foss

RESULTAT KM 
Dressyr LC:1Junior:    Domare Pia Axelsson  
1 Lisa Forsdahl  Alma   60,37 % 
2 Ella Andersson Oskar   59,81 % 
3 Agnes Sinik  Lidens Silver Bell 59,07 %  
 
Dressyr LC:1 Senior: 
1 Cecilia Johansson Kärrs Cavatino  66,25 % 
2 Sofia Winberg Hot Hollywood  59,25 % 
3 Maria Kinhult  Amorina´s Hot Mix 59,07 % 

Hopp KM LD 
Hoppning Junior:  
1 Agnes Sinik  Lidens Silver Bell 0+0  28,89 
2 Mollie Sinik  Willow King  0+0  31,36 
3 Lisa Forsdahl  Alma   4+0  33.03 
  
Hoppning Senior:  
1 Louise Rosendahl Nemo   0+0 28,01 
2 Sofia Winberg Don Amir  0+4 29,99 
3 Wilma Olsson Hard Core  0+4 33,08 
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Tävlingsverksamheten 
Genomförda event på hemmaplan 2023
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Pay n Jump 
2023

 
PAY N JUMP 

Sex veckor, tisdags P & J =  395 starter, vi fortsätter att öka  
Med ett snitt på  starter 66, vi slog det enskilda rekordet för en kväll och är nu uppe i 104 starter 

Sex veckor med Pay n Jump, vi bär fram på måndagen och ställer bort på tisdagkväll och sen 
går de som är kvar till Café Bettet, njuter av kvällen, käkar upp överblivna korvar och längtar 
till nästa tisdag.  
Vilka underbara ritter vi får se allt ifrån de unga ryttarna som gör sina första tappra försök, först 
med ledare sedan lyckan i deras ögon när de klarar rida banan själv eller ta en galopp efter 
hindren. Till de ryttare som är där för att vässa formen lite inför helgens utmaning eller bara för 
att få träna under tävlingslika förhållanden, eller ta med den orutinerade hästan på ett 
äventyr. 

Det bästa är ju att alla är välkoma, alla nivåer, alla olika hästar och det är ju denna mix som 
gör dessa tisdagar helt magiska!!! 

Icke att förglömma alla tappra funktionärer som ser till att det ens kan bli av, vi behöver fler av 
er också. Vi vill varandra väl, vi gör varandra bra! 
Men det är det som är det finaste att vi tillsammans sprider Glädje – Gemenskap – Kunskap.   



www.edsrs.se

Hööks cupen Hoppning Häst 
våren 2023

 
3 omgångar med fantastiska ekipage.  

Team Eds RS hade minst antal ekipage av alla lag. Men vem minns en fegis?   

Cupen började hos Billdals RK med två hästar och tre ryttare samt en chefs-groom. Med oss 
hem, en fin femteplats och en fin individuell placering. Lång dag både för hästar och ryttare. 

Sen drog vi till Strömstad. Där blev det rosettregn för våra ekipage vilket resulterade i en 
silverglittrande 2:a plats samt fina individuella prestationer. 

Alleby Ridklubb arrangerade slutligen Hööks Cup finalen. Med sol, flygplan, kråkor och 
fantastisk hoppning på GBG Horsepark. 

Laget spände bågen, satsade och landade slutligen på en fantastisk 4:e plats både för 
dagen och i totalen (7 lag). Även här fina individuella prestationer. 

Ett lag som levererat med minimal marginal. 

En topprestation!! 

Stort Grattis till en 4:e plats av finaste sort. 

Team Eds RS 
Maria Kinhult   lagkapten 
Wilma Olsson 
Sofia Winberg 
Lisa Glad 
Maja Sandberg 
Camilla Elfstedt  chefs-groom 

Tillsammans gör ni det så fantastiskt bra. 
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Gota Cupen Hoppning Ponny 
2022

Första omgången var i Färgelanda, stämningen var på topp och solen sken lika stark som 
tjejernas leenden. I denna omgång hade vi med Alva Jensen, Alice Bodin, Elsa Karlsson, Alva 
Boltorp och Mollie Sinik.  

Andra omgången var i Essunga och vi hade med egen fotograf dagen till ära, Carl 
Purontaka! Det ösregnade hela dagen men alla deltagare höll uppe humöret, jag minns att 
denna dag var lite extra nervös då vi hade lite bortfall i startfältet men Alva J, Elsa , Alva B och 
Alice kämpade så väl! 

Sista omgången och final var på trygga hemma plan, en helt ny bedömning för vissa och det 
var inverkansbedömning, väldigt roligt och lärorikt! Denna omgången fick vi äran att låna in 
Nelly Jägergren till laget från Åmål, super kul och hon blev en del av gänget.
 
Jag är otroligt tacksam och glad att få hänga med dessa underbara ungdomar att få stötta i 
deras kämpade med sina ponnys på de olika tävlingsplatserna.

Gemenskap, Kunskap och Glädje. 

Tack för denna Gota-cup omgång  
Julia Jensen lag ledare- 2023.

Julia Jensen Lagledare, Mollie Sinik, Elsa Karlsson, Alva Boltorp, Alva Jensen, 
Nellie Jägergren, Alice Bodin.
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Dressyrallsvenskan Div III Ponny 
2022

 För året 3 tävlingar stod Eds RS, Nygårds RS och Ridklubben i Grästorp som arrangörer. Det var 
totalt 7 lag som skulle göra upp om placeringarna från början till slut.  

Men allt startade med att vi i Eds RS var först ut med att arrangera omgång 1. Där vi redan från 
den stunden fick känna på hur det är att vara ett lag, stötta, trösta, fika , mysa och skratta 
tillsammans. En otroligt fin gemenskap som redan från första stund satte prägeln på hur ett lag 
ska vara mot varandra, i med- och motgång. 

Vi lyckades renan på hemmaplan att ta några placeringar och kände att vi hade en skön 
känsla att ta med oss till Nygårds Ryttarsällskap. Vi var 4 anmälda ekipage till Nygård som hade 
omgång 2, men ett av ekipagen hade problem på vägen dit då ponnyn vägrade stå i 
transporten och ville lägga sig ned. Detta ledde till att vi snabbt fick pusha varandra lite extra 
och hade då 3 ekipage till start. Trots den oro och press som kom i och med det lyckades vi även 
här fokusera på rätt saker och stötta varandra vilket ledde till en placering. 

Avslutningen på ponnyallsvenskan var i Grästorp där allt sattes på sin spets för hur det skulle gå i 
tabellen. Även här lyckade vi ta en placering. Tyvärr lyckades inte alla lag få ihop minst 3 ryttare 
eller tre godkända ritter vilket resulterade i 5 godkända lag och Eds RS tog en fin fin tredjeplats i 
totalen. Helt fantastiskt!! 

Lagryttare 2023 

Lisa Forsdahl 

Nora Forsdahl 

Alice Jonsson 

Mollie Sinik 

Elsa Karlsson 

Som lagledare för 
dessa fina tjejer har jag 
tagit med mej den fina 
gemenskap, glädje och 
sammanhållnings 
tjejerna visade upp 
gentemot varandra 

Otroligt stolt att fått 
varit en del av 
Ponnyallsvenskan 
Dressyr Div III Ponny 
2023 

Vid tangenterna,              
Hilda Karlsson
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Dressyrallsvenskan div III Häst  
2022

Första deltävlingen på NÅRK kom laget på plats 5 av 7 lag, endast 3,5 poäng från 2:a 
platsen så det var jämna lag.  

Andra deltävlingen i Essunga kom laget på en 6:e plats  

I sista deltävlingen kom laget på en 7:e plats  

KM dressyr senior 
Alexandra Jorkvist - Dayola E, Camilla Elfstedt - Don Amir och Sofia Winberg - Otto

I laget ingick 

Karin Karlsson 

Ingrid Stewart 

Alexandra Jourkvist 

Camilla Elfstedt 

Lisa Glad 

Maria Kinhult
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Sportkörning  
2023

I sportkörningen 2023 har Eds RS haft ett tävlande ekipage, Lisa Forsdahl 14 år och ponnyn Alma och storasyster Nora som groom. 

Året inleddes med att landslagsledningen erbjöd intresserade ungdomar att delta i sk mönstring samtidigt med deras 

träningshelg på Strömsholm 10-12 februari. Lisa och Alma hade under 2022 kört två kompletta tävlingar i LB (lättaste klassen) och 

fick Marie Kahrle som instruktör och gjorde en bra insats med tanke på sin begränsade rutin. Under våren tog coach Ulrika Wass 

ordentligt tag i tränandet och vid de första LA-starterna i maj kom ekipaget 4/15 och 4/9. Därmed var de kvalade att börja köra 

medelsvåra klasser och i juni bar det av till Åby och Nordhallänningarnas tävling där de återigen höll sig på övre halvan av 

resultatlistan. Dessa ”vanliga” tävlingar är inte klassindelade, utan Lisa tävlar i samma klasser som övriga kuskar, oavsett ålder och 

ska man generalisera lite så är de flesta gamla nog att vara antingen förälder eller mor/farförälder till Lisa. Likaså tävlar alla 

ponnier mot varandra, om de är i samma svårighetsklass, det spelar ingen roll om den ena är en b-ponny och en annan är en d-

ponny. Nästa MSV-tävling blev Silverhästen i Sala i början på juli. Där tyckte Alma att en bro var lite misstänksam, så ekipaget fick 

titta lite extra innan de snällt promenerade över, vilket ledde till lite nerver och i avslutande momentet, konkörningen, åkte det 

ner en hel del bollar. Men med ännu en komplett genomförd tävling så var ekipaget kvalat för att få delta på NM tre veckor 

senare. Träningen var intensiv, både dressyrkörningen och konkörningen finslipades på hemmabanan, det är fantastiskt att det 

finns en tillräckligt stor utomhusbana som håller fulla mått för sportkörning och dessutom träningsmaterial. Hinderträning för 

maraton reste vi ett par gånger till Skogsborg utanför Götene för att träna. Där passar det också bra för Nora att träna på 

groomandet, att stå bakpå och se till att vagnen håller sig på rätt köl när det går i full fart är av största vikt.  

Nordiska Mästerskapen hölls på Flyinge och hade delvis helt nygjorda maratonhinder. Upplevelsen att få åka på sin första 

internationella tävling kan nog inte helt beskrivas. Dels är tävlingsplatsen, Flyinge, speciell med sitt kulturarv och dels är det väldigt 

mycket mer att hålla ordning på. Smittskydd, tempa ponny både före o under tävlingen, vet-check i finkläder och ponnyn 

putsad till max. Tävlingsområdet, banor och camping fungerade suveränt fint, vädret var toppen och Lisa hade en mycket 

uppmuntrande samling supportrar på plats. Konkurrensen var givetvis stor, men Lisa fick en plats i ungdomslaget. Där deltar två i 

varje åldersklass, children, junior och U25 och det bästa i varje åldersklass räknas i lagresultatet. Då Ella, som sportkört mycket 

längre än Lisa, är suveränt duktig i både dressyr o snabb i maraton, gick hennes resultat in i de momenten. Däremot gjorde Lisa 

och Alma sitt livs bästa körning i precisionsmomentet och vann det delmomentet i children-klassen. De samlade goda resultaten 

gav Sveriges ungdomslandslag guldmedalj när det var dags för prisutdelning. Som kuriosa kan nämnas att vid dessa 

prisutdelningar deltar alla hästar i laget och på ärevarven så hela planen är full av ponnier som med fladdrande rosetter och 

vinkande kuskar visar upp sig för publiken. Efter NM var det en månads tävlingsupphåll och nyladdning/mer träning inför SM som 

gick av stapeln hos Wermlands körsällskap, Hannäs, Kil. Det är lite av en hemmabana då våra hästar gjort flera starter där tidigare 

och känner till området bra och det kändes skönt som omväxling. Ella gjorde jättebra starter och Lisa blev tvåa när slutresultatet 

var färdigt. Att gå från lätt klass till andraplats på SM för Children på mindre än 12 månader kan man inte vara annat än glad åt! 

Efter SM blev det en tävling i skånska Krika i september och så DM i Vartofta. DM har inga ungdomsklasser utan Lisa kammade 

hem ett 3e-pris i konkurrens med övriga kuskar i Västergötland. Hela säsongen avslutades i slutet av oktober med en 

inomhustävling, arenakörning, som ordnades av Skogsborg rid &amp; körklubb i den stora körhallen på Axevalla, Skara. Ett roligt 

jippo med mycket musik o snabba svängar och mycket bra övning för Noras del också.  

Lisa tackar Eds RS och Ulrika Wass för all hjälp och stöttning med fantastisk support, möjlighet att träna både ute och inne, vilket 

gjort det möjligt att göra den här satsningen. Sportkörning är mer än någon annan hästgren verkligen ett lagarbete i form av 

ekipaget, kusk och ponny såklart, men även groomen är mycket betydelsefull och att systrarna känner varandra och sin ponny 

tillsammans är en riktig styrka för dem. Under 2024 är målet att få delta på UngdomsEM som återigen går på Flyinge i slutet av juli. 
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Arrangemang 
2023

TÄVLINGSSEKTIONEN  
Tävlingssektionen har verkligen lyckats med att höja upplevelsen på våra arrangemang 
om det så bara är en träning med WE eller en tävling så har de lagt till fler saker runt om 
för att höja evenemanget. De har även blivit bättre med att få sponsorer till tävlingarna, 

ibland får alla starter goodiebags, och det var rekord på Pay n Jumpen 

Det syns även på kommentarerna i domarrapporten (även om det inte kan visas i siffror 
där) så är man inne på att förbättra saker på detaljnivå.  

Så vi kan summera att vi är bra på att arrangera saker, vi är ett väl fungerande team, 
(möjligt lite sårbara på vissa positioner) men tack vare detta kan vi nu fokusera på att 

göra helhetsupplevelsen bättre för våra tävlande och besökare.  
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Anläggning 
2023

 
INVESTERING 100.000 FÖR ANDRA ÅRET I RAD 

Under 2022 ansökte vi från VGR om pengar till en ny ljudanläggning, för att underlätta 
arbetet (inte bära in och ut med högtalare) och att man ska höra lika bra på 
anläggningen vart man än befinner sej. Denna ansökan gick igenom och under 2023 
kommer vi att genomföra detta, planen är att det ska vara klart i maj . För att denna 
ansökan skulle gå ihop så var det BUS som tog initiativet till att bidra med den ekonomiska 
delen som föreningen gör i denna satsning. Vi är bäst tillsammans.  

Vi stod för det mesta av ljudarbetet själva som att dra all kabel, montera högtalare. Vi 
hade hjälp med att gräva ner slang där kablarna till paddock och parkering skulle gå. Sen 
hade vi hjälp med själva installationen av racken.  

Vi köpte även in hjälpen med att montera staketet nere vid den nya ridytan, samt att 
jämna till underlaget i ridhuset som blir lite ojämnt på grund av bevattningssystemet.  

Det skulle vi behöva göra 2024 (men vi har nog inte råd tyvärr) 

Fler saker som vi behöver göra under 2024 på anläggningen är; 

‣ Bygga klart golvet bak den korta sargen (tillgänglighets anpassning) 

‣ Bygga klart den korta delen med sarg framför tävlingsbommarna 

‣ Bygga klart sargen framför vikporten 

‣ Fylla på med grus på parkeringen 

‣ Terrängbana 

‣ Fixa fästena till den långa sargen inne i ridhuset 

‣ 6 - 8 uteboxar 

Denna guide finns på Ridsportförbundets 
hemsida, där finns mycket  att läsa och bra 
tips om man så bara går i tankar att renovera 
stallet hemma. 
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Historik 
2022

Bakgrund 
Klubben startade på verandan på Gäsnäs hösten 2004. Ända sedan starten har målet varit 
att skapa en anläggning på en bra plats dvs hyfsat nära skolan, vägar utan backar för att 
underlätta användning på vintern och det kan man ju säga att de kriterierna har vi ju 
lyckats med när vi år 2007 kunde köpa 3,5 ha av Rune Forsdahl. Det var påsk minns jag för 
Martin Carling kom med ett jättestort påskägg och vi tog det första spadtaget i snön. I 
början när vi varken hade så mycket medlemmar, hästar eller anläggning var vi mycket 
duktiga på att göra aktiviteter utan häst. Blir det utan hästaktiviteter i dag är det oftast 
målning av så väl fasader som hinder. 2008 började arbetet med ridbanan efter en 
sommar med hårt jobb och många arbetstimmar. För att ha råd att göra paddocken sålde 
vi skog, matjord och vi hade sökt ett anläggningsbidrag från Riksidrottsförbundet på 
145.000:- som vi kunde kvittera ut, de pengarna har nu återinvesterats i ridhuset. 2009 hade 
vi invigning av ridbanan och Kerstin Sandqvist var där och gav oss en blomma och 
önskade oss lycka till i framtiden. 2009 hade vi vårt högsta antal tävlingsryttare 25 stycken. 
2010 fick vi en klubbstuga från kommunen. 2011 har vi haft hjälp av Arbets Marknads 
Enheten att restaurera klubbhuset som blivit mycket fint. 2010 fick vi även besked från 
Västsvenska idrottsförbundet att de beviljat ett bidrag till oss på 660.000:-. Sen har intensiva 
samtal med kommunen förts för att få till byggnationen av ridhuset för hade vi inte börjat 
bygga innan december 2011 hade vi blivit återbetalningsskyldiga för det bidraget.  
November 2011 började vi bygga ridhus på allvar. Skalet stod klart i slutet av mars, sen 
började vi sälja sargmeter och påbörjade sargbygget i juni/juli. I augusti kom 
asfaltsläggaren och la in stenmjöl jämt och snyggt. Oktober kom ottomattan och sedan 
sanden. Sen var det lita småfix med dränering, elkabel, lampor skulle upp, gjuta en liten 
platta vid vikporten, gräva ner det sista betongfundamentet, spika igen hålet på 
framsidan. 
April 2013 hade vi stor invigning iav ridhuset mer om detta senare i årsberättelsen. 
Hösten 2015 flyttade Ridcenter på Dal in sin verksamhet i ridhuset.  
2016 har kantats av mycket jobb men vi har äntligen fått vatten på anläggningen, 
toaletter och även satt in en jordvärmepanna som värmer upp faciliteterna. 
2017 Vi arrangerar Suger Cup kval och regionsfinal för andra året i rad, och vår 
tävlingskommité är de som håller samman hela region väst, Värmland, Dalsland och 
Bohuslän. På byggsidan har vi på allvar tagit oss an att bygga övervåningen i ridhuset.  
Vi har även fyllt på ridhusunderlaget med EM underlag.  
2018 äntligen kan vi ta övervåningen med cafédelen i bruk, nu saknas bara hissen. Vi har 
även fått ljus på parkeringen och fiber är indraget.  
2019 äntligen är byggprocessen klar och vi fick in hissen i sista stund J härmed har vi fått ett 
slutbesked och vi kan härmed säga att bygget är klart, även om det behösv snyggas till i 
trapphuset.  
2020 vilket märkligt år!! Mestadels har det handlat om Covid-19. Även om vi hade äran att 
arrangera Sverige final för Sugar Cup häst på Baldersnäs. Tack vara våra två sponsorer från 
förra året Camilla Elfstedt och Mikael Johansson gjorde att vi kunde få ljus i paddocken!!! 
TACK.  
2021 Fortsatt pandemi som har reducerat många av våra aktiviteter. Men många saker har 
vi utvecklat och gör bättre. Men vad vi har målat!! Hela fasaden på utsidan ridhuset, 3 av 4 
väggar på klubbhuset, dommarhuset, hela kortsideväggen inomhus i ridhuset där till 
skrapat och målat hela sargen. Vi fyllde också på underlaget i ridhuset.  
2022  Fått sarg och spegel på kortsidan, Slätat ut kullen och gjort nytt flöde mellan ridhus 
och paddock. 
2023 Investerat i ny ljudanläggning, satt staket vid nya ridytan bakom ridhuset, börjat                
på ny terrängsträckning och därmed en lite väg, altan och trapp framför huvudentrén. 
Planat ut underlaget i ridhuset. Gjort ett gemensamt konstverk med målade hästhuvuden.
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Året i korthet 
2023

VI BLIR BÄTTRE OCH BÄTTRE 
Fler starter på Pay n Jumps 

37 licensierade ryttare 
 

Rekord i antalet registrerade starter i TDB på ett år 436 
 
 

2022 tog vi verkligen stora kliv för att utveckla föreningen både 
anläggningsmässigt och verksamhetsmässigt, och 2023 har vi fortsatt 

den utvecklingen.  

Jag är glad för att vi satsat lite på ryttarutveckling, och tagit tag i de 
avsuttna träffarna, sen önskar man alltid att fler hade tid att komma, men 
man hinner inte vara med på allt och vi är oerhört glada för de som vill 

kommer på alla olika saker som erbjuds i föreningen.  

Vi har stått vägvakter och haft ponnyridningar och mycket mer. 

Vi har balkongen som vi kallar Solsidan, vi anlade Solterrassen, senare 
under sommaren byggde vi Solväggen och 2024 väntar Solgläntan på 

att bli färdig.  

Hjälpsamma och trevliga funktionärer



www.edsrs.se

Summering  2023 
Planering      2024
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Ekonomi 

I år har eds RS 
erhållit externa 

bidrag bl. a. från 
 

Dals-Eds kommun 

VGR 
Västra Götalands 

Regionen 

RF/SISU 

Medlemmarna

Styrelsen

BUS 
med egen styrelse

RevisorerValberedning

Tävlingssektionen

Nu ser vi framåt ett fantastiskt 2024 där vi fortsätter ha kul  
ihop och jobbar tillsammans mot nya mål och möjligheter! 

Katrin Nord
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Samarbetspartners 
2022

 
SAMARBETSPARTNERS OCH BIDRAGSGIVARE 

Dals-Eds Kommun hade i år satt av 110.000:- i anläggningsbidrag för vår 
verksamhet. LOK-stöd och kommunalt aktivitetsstöd har vi genom samarbete 
med tränare som erbjuder träningar för våra ungdomar i grupp.  
SISU är en viktig samarbetspartner för oss.   
En annan är Carlssons Handelsträdgård som sponsrar med fina blommor och 
utsmyckning på anläggningen.  
Dalslands Sparbank är en annan sponsor, lika så Karlssons varuhus, Anders 
Olssons Åkeri hämtar vårt gödsdel och kör ut salt och lite andra uppdrag åt 
oss.   
Hööks  
Sist men inte minst alla medlemmar och hangarounds som lägger 
mycket ideell tid på Eds RS för att få allt att flyta och gå runt.  
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Utvecklingsmål 
2024

UTVECKLINGSMÅL 
Vaccinera klubben mot doping 
Stärka klubbkänslan med nya profilkläder 
Ryttarutveckling 1 
Studieresa för funktionärer och tävlingsryttare 
Studiecirklar 
Utveckla Eds RS både digitalt och  
som mötesplats med café, bla genom  
Förenings Fredag.                                               
WE är på frammarsch - bäst vi hakar på 

ANLÄGGNINGSMÅL 
Sargen på kortsidan 
Golvet bak korta sargen 
Nya ridvägen nedanför nya ridytan 

Naturbanan i samarbete med  Dalslands  
     Sparbank 
Uteboxar 6-8 stycken med toalett 
Fälttävlansbanan & Körning                         
Boule Banor 

RESULTATMÅL 
Få fler att använda Sponsorhuset 
Fler prenumeranter på Bingo Lotto 
Fler artiklar i Dalslänningen 
Öka antalet tävlingsstarter och licensierade 
ryttare 
Jobba med LOK-stöd 
Öka antalet medlemmar 
Öka utbildningstimmarna 

MILJÖMÅL 
Försöka undvika palmolja i de produkter vi 
säljer 
Ta tillvara på regnvatten 
Sätta upp fler fjärilsholkar

RF/SISU VÄSTRA GÖTALANDS MÅL FÖR ATT NÅ STRATEGI 2025 

Vi tangenterna  

Anna Johansson 

2024 fyller vi 20 år   

Nu ger vi järnet  

Vissa saker etsar sej fast på näthinnan mer 
än andra för mej 2023 så fastnade 
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Härligt att avsluta med en 
vinterbild 
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